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Onderwerp Formaliseren parkeerptaatsen bij moskee

Betreft het een raadsvoorste[/raadsmededeting

in de cyctus?
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Tijdens het vrijdagmiddaggebed heeft de moskee aan de burgermeester Schneiderlaan niet
te klagen over het aantal bezoekers. Althans als we kijken naar het aantal geparkeerde
auto's op het eigen parkeerterrein en in de wijde omgeving van de moskee.

Het aantal geparkeerde auto's is zo groot dat de VLP vragen heeft ontvangen van
verontruste buurt bewoners met betrekking tot de verkeersveiligheid. Dit met name voor
verkeer komende vanaf de Kortendijksestraat.

Voor de goede orde, bovenstaande tekst en foto komt uit vragen die de VLP stelde in juni
20t6.ln het antwoord op deze vragen stond welke afspraken waren gemaakt met het
bestuur van de moskee, o.a. over inzet van verkeersregelaars en buurtpreventieteam/politie



om de verkeersveiligheid te borgen. Ook heeft de omgeving destijds een informatiebrief
ontvangen over deze afspraken.

Nu bijna twee jaar later ontvangen wij nog steeds vragen van verontruste burgers die niet
allemaal op de hoogte zijn van deze afspraken. Het is ook best lastig uit te leggen dat op
deze plaats een soort van gedoogbeleid geldt voor de bezoekers van de Moskee.

Wordt het niet hoog tijd om de parkeerproblemen bij de moskee zo aan te pakken dat deze
problemen tot het verleden behoren door meer parkeerplaatsen te realiseren, zodat het
ook voor de toevallige passant duidelijk zichtbaar is dat hier auto's mogen staan.

Een bijkomend voordeel is dan dat deze parkeerplaatsen ook gebruikt kunnen worden door
bijvoorbeeld bezoekers van de sportgelegenheden aan de Zundertseweg als daar het
pa rkeerterrein vol staat.

ln dit verband stelt de VLP de volgende vragen

L. Herkent de wethouder dat de parkeerproblemen bij de moskee een permanent
karakter hebben?

2. Deelt de wethouder de bezorgdheid van buurtbewoners dat de verkeersveiligheid in
het gedrang komt?

3. Kan de wethouder aangeven of de volgende oplossingen gerealiseerd kunnen worden
en zo nee, waarom dit niet kan?

a) Burgermeester Schneiderlaan: parkeervakken dwars op de rijbaan tussen de

Kortendijksestraat en de Zundertseweg, aan de zijde van de moskee.

b) Burgermeester Schneiderlaan: parkeervakken in de richting van de weg tussen
de A-dijken en de Kortendijksestraat aan de overzijde van de moskee.

4. Verwacht de wethouder dat deze extra geformaliseerde parkeerplaatsen voldoende
zullen zijn voor alle bezoekers van moskee?
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Wij beantwoorden uw vragen ats volgt:

1. Nee. lk zie dat er op piekmomenten parkeerdruk ontstaat op de wegen rondom de
moskee, maar ben niet van mening dat er sprake is van een permanente situatie.

2. Er zijn geen signalen dat er (bijna)ongelukken voorkomen door parkeerders op de

Burgemeester Schneiderlaan. Om de veiligheíd te waarborgen is met de moskee de

afspraak gemaakt dat er enkel op de rechter rijstroken geparkeerd mag worden op
onder begeleid ing va n gecertificeerde verkeersregelaars.

3a. De Burgemeester Schneiderweg is een zogenaamde 'gebiedsontsluitingsweg' met
een snelheidsregime van 50km/uur. Wij volgen voor de inrichting van wegen zoveel

mogelijk de landelijke CROW-richtlijnen. ln deze richtlijnen wordt aangegeven dat
haakse parkeervakken langs 50km/uur wegen niet wenselijk zijn in verband met de
veiligheid bij het in- uitparkeren.

3b. lk ben niet voornemens de parkeervakken langs de Burgemeester Schneiderlaan aan

te leggen en deze parkeersituatie daarmee te formaliseren. Dat zou betekenen dat er
24/7 geparkeerd kan worden zonder controle van verkeersregelaars, wat extra
risico's met zich mee brengt. Bovendien leveren de permanente extra
parkeerplaatsen langs de Burgemeester Schneiderlaan geen positieve bijdrage aan

de leefkwaliteit van de buurt.

4. De parkeerplaatsen langs de Burgemeester Schneiderlaan zullen uit
veil igheidsoverwegi ngen n iet worden geforma liseerd.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Het van rgeme ren ers,
N

Wethouder Bereikbaarheid en Mobiliteit




